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"Udało się załatwić kwestię przekształcenia szkoły
Konarskiego w długie gimnazjum i zachować ciągłość
rekrutacji na polonistykę dawnego Uniwersytetu
Edukologicznego w Wilnie" - zaznaczył Artur Ludkowski ,
doradca premiera i radny Wilna. Jednocześnie gość naszego
Salonu Politycznego przyznał, że dalszy los polonistyki ciągle
nie jest wyraźny.

Artur Ludkowski dodał, że są propozycje wznowienia międzyresortowej polsko-litewskiej
komisji oświatowej. Temat ten zostanie podjęty podczas wizyty w Wilnie minister edukacji
RP , która jest planowana na wrzesień.
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